
 
 
 
 
 

      
  

 

 
 

PROTOKOLL STYREMØTE 
 
Til : Styret VTSK  
Fra : Christopher Fevang – adm.sjef 
Kopi: : Vara 
Tid : Mandag 12.juni kl 18.00 
Sted : Idrettens Hus, Sandefjord  
Møtenr : Styremøte nr. 01, 2023-2025/VTSK    
 
Til stede: Johnny Mortensen, Silje Blytt, Nelly Hermansen (Teams), Manca Mokorel 

(Teams), Kay Kittelsen, Dag Nielsen, Einar Aabrekk 
 
Ikke møtt: Ove Henning Berrefjord, Frida Doksrød   
 
 
Saksliste 
 
Orienteringssaker 
- Presentasjonsrunde 
- Info fra administrasjon 
- Info fra skiklubbutvikler 
- Info fra gren 
- Info fra kretsleder  
 
Sak nr. 01, 2023-2025/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken:   Godkjenning av innkalling til styremøte nr 01, 2023-2025  
  Godkjenning av protokoll styremøte nr 10, 2021-2023 
 
Vedtak: Styret godkjenner møteinnkalling og protokoll 
 
Sak nr. 02, 2023-2025/VTSK – ØKONOMI 
Kort om saken:  Regnskapsrapport pr 31.mai 2023 viser et foreløpig underskudd på 

292.171, -.  
 Det er nettopp sendt ut lagskontingent for 2023 på ca. 360.000, - og 

kretsen har i tillegg kundefordringer pålydende drøye 330.000, - som 
prioriteres gjennom sommeren.  

 
Vedtak: Styret tar regnskapsrapporten til etterretning 
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Sak nr. 03, 2023-2025/VTSK – MØTEPLAN 2023-2004 
Kort om saken:  Styremøte  mandag 12.juni 18:00 
   AU-møte mandag 21.august 18:00 
   Styremøte  mandag 18.september 18:00 (styreseminar, kan endres) 
   AU-møte mandag 30.oktober 18:00 
   Styremøte mandag 11.desember 18:00 (inkl. julemiddag) 
   AU-møte mandag 22.januar 18:00 
   Styremøte mandag 12.februar 18:00 
   AU-møte mandag 18.mars 18:00 
   Styremøte mandag 15.april 18:00 
   AU-møte mandag 27.mai 18:00 
 
Det legges opp til deltakelse på Teams ved alle møter bortsett fra styreseminaret og 
julemiddagen.  
 
Vedtak: Styret godkjenner møteplanen for 2023-2024 
 
Sak nr. 04, 2023-2025/VTSK – INNMELDING FYRESDAL SKISKYTTARLAG  
Kort om saken:  Fyresdal Skiskyttarlag vedtok på årsmøtet sitt i februar å melde seg inn 

i Norges Skiforbund. Norges Idrettsforbund ønsker en uttalelse fra NSF 
og VTSK om opptaket i forbund og krets er ok. 

 
 
Vedtak: Styret godkjenner Fyresdal Skiskyttarlags søknad om å bli medlem av NSF og VTSK, 
og ønsker klubben hjertelig velkommen.  
 

Eventuelt:  
Kort om saken: Åfoss Ski ber om dispensasjon til å slippe å betale Lagskontingent 2023 

da det ikke er noe aktivitet i klubben. Klubben er satt i kontakt med 
skiklubbutvikler for å inspirere og motivere til å blåse liv i skigruppa 
igjen.  

 
Vedtak: Faktura opprettholdes, og det minnes om kretsens lov vedtatt av skikretstinget.   
 
Kort om saken:  Kodal IL ber om dispensasjon til å slippe å betale Lagskontingent 2023 

da det ikke er noe aktivitet i klubben. Klubben er satt i kontakt med 
skiklubbutvikler for å inspirere og motivere til å blåse liv i skigruppa 
igjen.  

 
Vedtak: Faktura opprettholdes, og det minnes om kretsens lov vedtatt av skikretstinget. 
 
Kort om saken:  Langesund IF ber om dispensasjon til å slippe å betale Lagskontingent 

2023 da det ikke er noe aktivitet i klubben. Klubben er satt i kontakt 
med skiklubbutvikler for å inspirere og motivere til å blåse liv i 
skigruppa igjen.  

 
Vedtak: Faktura opprettholdes, og det minnes om kretsens lov vedtatt av skikretstinget. 



  Side 3 av 3 

 
 
Ramnes IF fyller 90 år, og klubben inviterer en representant fra skikretsen til jubileumsfest 
lørdag 1.juli. Vedlegg i Teams.  
 
Vedtak: Kretsen har dessverre ikke anledning til å sende representanter da dette er midt i 
fellesferien. Kretsen sender en liten oppmerksomhet til Ramnes IF i forbindelse med jubileet.  
 
Vedlegg i Teams: 
 

https://nskiforbund.sharepoint.com/:f:/s/StyretTVSK/ErwdkujQesNKoGnkCahHDCwB4iDnZF-E506UyuPoIsTvbw?e=1160PU

	Eventuelt:

